
Motion till Arbrå Ö vvo jaktstämma
25/4 2017 angående kalvprocenten

Älgarna är mest lättjagade i början på jakten, beroende på bättre väder och fler jägare i skogen.
Därför är det ett stort hinder i jakten att följa kalvprocenten från början. Eftersom det blev många 
 oskjutna älgar kvar av tilldelningen i senaste jakten är det nu risk för en ökning av älgstammen.

Jag yrkar att
Vi struntar i kalvprocenten under jakten och rättar till den på slutet. Hundkarlarna och en del övriga 
jägare ställer säkert upp på det.

Kalvprocenten sänkes till 40%.

Änga den 19/3 2017
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